

Przyjęcie tekstu jednolitego Statutu Emitenta

Zarząd BTCS Spółka Akcyjna z siedzibą w Warszawie, ul. Plac Powstańców Warszawy 2, 00-030 Warszawa, wpisanej do rejestru przedsiębiorców Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem KRS 0000390734, o kodzie ISIN: PLVKMTK00015 i kodzie LEI: 259400F1ML9OGF3R9703 ("Emitent") informuje, że w związku z dokonaniem przydziału 1.000 (słownie: jednego tysiąca) akcji serii G oraz dookreśleniem wysokości kapitału zakładowego przyjął tekst jednolity Statutu Emitenta.

Po dookreśleniu, na podstawie art. 441 § 2 pkt 7) Kodeksu spółek handlowych, wysokość kapitału zakładowego w §6 Statutu wynosi 19.217.099,50 zł (słownie: dziewiętnaście milionów dwieście siedemnaście tysięcy dziewięćdziesiąt dziewięć złotych pięćdziesiąt groszy) i dzieli się na 38.434.199 (trzydzieści osiem milionów czterysta trzydzieści cztery tysiące sto dziewięćdziesiąt dziewięć) akcji o wartości nominalnej 0,50 zł (słownie: pięćdziesiąt groszy) każda. Zmiana Statutu wynikająca z dookreślenia wysokości kapitału zakładowego podlega rejestracji w rejestrze przedsiębiorców KRS. Tekst jednolity Statutu Emitenta przyjęty w dniu 21 lipca 2026 roku stanowi załącznik do niniejszego raportu.

Jednocześnie Emitent wyjaśnia, że przyjęty tekst jednolity Statutu odzwierciedla aktualne brzmienie Statutu Emitenta po dookreśleniu wysokości kapitału zakładowego i nie obejmuje poniższych postanowień Statutu przyjętych uchwałami Nadzwyczajnego Walnego Zgromadzenia z dnia 26 stycznia 2026 roku:

- §6a Statutu – w zakresie uprawnienia dla Zarządu Emitenta do podwyższenia kapitału zakładowego Emitenta o kwotę nie większą niż 14.412.449,00 zł (słownie: czternaście milionów czterysta dwanaście tysięcy czterysta czterdzieści dziewięć złotych) poprzez emisję akcji zwykłych na okaziciela (kapitał docelowy) – co zostało przyjęte uchwałą nadzwyczajnego walnego zgromadzenia Emitenta nr 10/2026 z dnia 26 stycznia 2026 r.;
- § 6b Statutu – w zakresie warunkowo podwyższonego kapitału zakładowego Emitenta o wartość nominalną nie wyższą niż 20.000.000,00 zł (słownie: dwadzieścia milionów złotych) w celu przyznania prawa do objęcia akcji zwykłych na okaziciela posiadaczom imiennych warrantów subskrypcyjnych, o których mowa w uchwałach nadzwyczajnego walnego zgromadzenia Emitenta nr 4/2026, nr 5/2026 oraz nr 6/2026 z dnia 26 stycznia 2026 r. – co zostało przyjęte uchwałą nadzwyczajnego walnego zgromadzenia Emitenta nr 7/2026 z dnia 26 stycznia 2026 r.

W konsekwencji przyjęty w dniu 21 lipca 2026 r. tekst jednolity Statutu Emitenta nie uwzględnia zarówno § 6a, jak i § 6b, lecz uwzględnia zmianę § 6 dookreślającą aktualną wysokość kapitału zakładowego Emitenta po emisji akcji serii G.

Podstawa prawna: § 4 ust. 2 pkt b) Załącznika Nr 3 do Regulaminu Alternatywnego Systemu Obrotu.

Adoption of the Consolidated Text of the Articles of Association

The Management Board of BTCS Spółka Akcyjna, with its registered office in Warsaw at Plac Powstańców Warszawy 2, 00-030 Warsaw, entered into the Register of Entrepreneurs of the National Court Register under KRS No. 0000390734, ISIN: PLVKMTK00015 and LEI: 259400F1ML9OGF3R9703 (the "Issuer"), hereby announces that, in connection with the allotment of 1,000 (one thousand) Series G shares and the determination of the final amount of the share capital, it has adopted the consolidated text of the Issuer's Articles of Association.

Following the determination of the final amount of the share capital pursuant to Article 441 § 2 item 7 of the Polish Commercial Companies Code, the share capital specified in § 6 of the Articles of Association amounts to PLN 19,217,099.50 (say: nineteen million two hundred seventeen thousand ninety-nine zlotys and fifty groszy) and is divided into 38,434,199 (say: thirty-eight million four hundred thirty-four thousand one hundred ninety-nine) shares with a nominal value of PLN 0.50 (say: fifty groszy) each. The amendment to the Articles of Association resulting from the determination of the final amount of the share capital is subject to registration in the Register of Entrepreneurs of the National Court Register. The consolidated text of the Issuer's Articles of Association adopted on 21 July 2026 is attached to this report.

At the same time, the Issuer explains that the adopted consolidated text of the Articles of Association reflects the current wording of the Issuer's Articles of Association following the determination of the final amount of the share capital and does not include the following provisions of the Articles of Association adopted by the Extraordinary General Meeting on 26 January 2026:

- § 6a of the Articles of Association – concerning the authorization granted to the Management Board to increase the Issuer's share capital by an amount not exceeding PLN 14,412,449.00 (say: fourteen million four hundred twelve thousand four hundred forty-nine zlotys) through the issuance of ordinary bearer shares (authorised capital), as adopted pursuant to Resolution No.10/2026 of the Extraordinary General Meeting dated 26 January 2026;
- § 6b of the Articles of **Association** – concerning the conditional increase of the Issuer's share capital by a nominal amount not exceeding PLN 20,000,000.00 (say: twenty million zlotys) for the purpose of granting the right to subscribe for ordinary bearer shares to holders of registered subscription warrants referred to in Resolutions No. 4/2026, 5/2026 and 6/2026 of the Extraordinary General Meeting dated 26 January 2026, as adopted pursuant to Resolution No. 7/2026 of the Extraordinary General Meeting dated 26 January 2026.

Consequently, the consolidated text of the Issuer's Articles of Association adopted on 21 July **2026** does not include either § 6a or § 6b, but reflects the amendment to § 6 specifying the Issuer's current share capital following the issuance of Series G shares.

Legal basis: § 4(2)(b) of Appendix No. 3 to the Alternative Trading System Rules.

DE

Annahme der konsolidierten Fassung der Satzung der Emittentin

Der Vorstand der BTCS Spółka Akcyjna mit Sitz in Warschau, Plac Powstańców Warszawy 2, 00-030 Warschau, eingetragen im Unternehmerregister des Landesgerichtsregisters (KRS) unter der Nummer 0000390734, ISIN: PLVKMTK00015 und LEI: 259400F1ML9OGF3R9703 (die „Emittentin“), gibt hiermit bekannt, dass er im Zusammenhang mit der Zuteilung von 1.000 (eintausend) Aktien der Serie G sowie der Festlegung der endgültigen Höhe des Grundkapitals die konsolidierte Fassung der Satzung der Emittentin angenommen hat.

Nach der Festlegung der endgültigen Höhe des Grundkapitals gemäß Art. 441 § 2 Ziff. 7 des polnischen Handelsgesellschaftengesetzbuches beträgt das in § 6 der Satzung festgelegte Grundkapital 19.217.099,50 PLN (in Worten: neunzehn Millionen zweihundertsiebzehntausend neunundneunzig Złoty und fünfzig Groszy) und ist in 38.434.199 (in Worten: achtunddreißig Millionen vierhundertvierunddreißigtausend einhundertneunundneunzig) Aktien mit einem Nennwert von jeweils 0,50 PLN (in Worten: fünfzig Groszy) eingeteilt. Die Satzungsänderung aufgrund der Festlegung der endgültigen Höhe des Grundkapitals unterliegt der Eintragung in das Unternehmerregister des Landesgerichtsregisters (KRS). Die am 21. Juli 2026 angenommene konsolidierte Fassung der Satzung der Emittentin ist diesem Bericht beigelegt.

Gleichzeitig stellt die Emittentin klar, dass die angenommene konsolidierte Fassung der Satzung den aktuellen Wortlaut der Satzung nach Festlegung der endgültigen Höhe des Grundkapitals widerspiegelt und folgende Satzungsbestimmungen, die durch die Beschlüsse der Außerordentlichen Hauptversammlung vom 26. Januar 2026 angenommen wurden, nicht enthält:

- § 6a der Satzung – betreffend die Ermächtigung des Vorstands, das Grundkapital der Emittentin um einen Betrag von höchstens 14.412.449,00 PLN durch die Ausgabe von Inhaber-Stammaktien (genehmigtes Kapital) zu erhöhen, angenommen durch Beschluss Nr. 10/2026 der Außerordentlichen Hauptversammlung vom 26. Januar 2026;
- § 6b der Satzung – betreffend die bedingte Erhöhung des Grundkapitals der Emittentin um einen Nennbetrag von höchstens 20.000.000,00 PLN zum Zweck der Einräumung des Rechts auf Bezug von Inhaber-Stammaktien an die Inhaber der in den Beschlüssen Nr. 4/2026, 5/2026 und 6/2026 der Außerordentlichen Hauptversammlung vom 26. Januar 2026 genannten Namensbezugsoptionsscheine, angenommen durch Beschluss Nr. 7/2026 der Außerordentlichen Hauptversammlung vom 26. Januar 2026.

Folglich enthält die am 21. Juli 2026 angenommene konsolidierte Fassung der Satzung weder § 6a noch § 6b, sondern berücksichtigt die Änderung des § 6, welche die aktuelle Höhe des Grundkapitals der Emittentin nach der Ausgabe der Aktien der Serie G festlegt.

Rechtsgrundlage: § 4 Abs. 2 Buchst. b des Anhangs Nr. 3 zur Geschäftsordnung des Alternativen Handelssystems (ASO).

Marlena Lipińska
Prezes Zarządu/ President of the Management Board
/ Vorstandsvorsitzender